



Journées SHF / AFM : Machines Hydrauliques et Cavitation *6 et 7 Novembre 2019, Sion, Suisse*

Les prochaines journées SHF/AFM sur les machines hydrauliques et la cavitation se tiendront le 6 et 7 novembre 2019 sur le site de la Haute Ecole d'Ingénieur de Sion. Les chercheurs et industriels travaillant dans ces domaines sont invités à présenter leurs travaux et soumettre au préalable un résumé d'une page (format A4) avant le 6 Septembre 2019. La conférence couvrira les aspects théoriques, expérimentaux et numériques et offrira une plateforme pour des échanges scientifiques et retours d'expériences.

AFM / SHF Conference on Hydraulic Machines and Cavitation

November 6-7, 2019, Sion, Suisse

The next SHF-AFM conference on hydraulic Machines and cavitation will be held on November 6th and 7th, 2019 in Sion, at the Haute Ecole d'Ingénieur. Researchers and industrials working in these fields are invited to present their works and submit a one-page abstract (A4 format) before September 6th, 2019. The conference will address theoretical, experimental and numerical aspects and will provide a platform for scientific exchange.

Agenda: September 6 th Deadline for abstract submission September 30 th Notification of acceptance October 20 th Final program November 6-7 th Conference venue November 7 th afternoon, visit of Nant de Drance HPSPP (limited to 16 people)	Scientific Committee: G. Caignaert, SHF, France S. Khelladi, ENSAM, France A. Archer, EDF, France A. Dazin, ENSAM, France M. Farhat, EPFL, Suisse R. Fortes-Patella, LEGI, France S. Le Martelot, CNES, France
Abstract Submission & Registration : https://www.hevs.ch/fr/mini-sites/evenements/conference-shf/	Local Organizing Committee: C. Münch-Alligné, HES SO, Sion J. Decaix, HES SO, Sion V. Hasmatuchi, HES SO, Sion
Deadline: 2019, September 6th	Conference web site: https://www.hevs.ch/fr/mini-sites/evenements/conference-shf/